
 
 

 

 

 

 

Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 
 

Hampetorp-Odensbackens IF 

Måndagen den 23 september 2019 kl 19:00 

Odenvallen 

 

Närvarande:  Johan Lundström, Anders Persson, Jörgen Setterman,  

Sören Sahlén, Marko Hiltunen 

Frånvarande:  Oskar Axelsson 

 

 

$1     Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§2 Dagordningen för kvällens möte godkändes. 

 

§3 Föregående protokoll lästes upp och godkändes.   

 

§4 Rapporter och skrivelser  

 En fråga om omklädningsrum nr 5: Är denna tänkt vara något lags ”hemvist”? Det har dykt 

upp högtalare och förstärkare i rummet. Ingen av de närvarade har hört något så Sören 

lyfter frågan med Tony.  

 

§5 Ekonomi  

 Kassören ej närvarande på mötet, således ingen djupare diskussion om det ekonomiska 

läget. Känslan är att vi ligger bra till.  

 

§6 Idrottsplatsen 

Robotgräsklippare: fastställdes att ytterligare en robotgräsklippare av samma modell som 

vi idag har skall införskaffas till A- och B-plan.  

 

Altanbygget: Det har kommit in en offert från en hantverkare som kan tänka sig att hugga 

tag i projektet. Anders har varit i kontakt med ett antal hantverkare och de verkar vara 

fortsatt upptagna. Fortsättning följer.  

 

Reklam/sponsring: Vi har fått fin sponsring av ett företag som ordnat bild-och 

ljudanläggningen inne i samlingssalen. Vi ska uppmärksamma detta på lämpligt vis.  



Städning: Då säsongen börjar rulla mot sitt slut är det läge med en allmän städning av 

omklädningsrummen, herrarnas omklädningsrum i synnerhet. Även det äldsta pojklagets 

omklädningsrum behöver extra omvårdnad innan vintervilan. Johan har upp detta med 

berörda tränare.  

 

Höststädning: Mötet bestämmer att lördagen den 12/10 kl 10:00 ordnas en städning, 

rensning och undanplockning av diverse på Odenvallen. Johan skapar ett event på 

laget.se/hoif så får de som vill komma ner och hjälpa till under några timmar.  

 

§7 Övriga frågor 

 Rotundans vara eller icke vara är en fråga som dyker upp då och då och huvudstyrelsens 

besked är att den ligger i malpåse tillsvidare.  

 

§8 Nästa möte 

 Bestämdes till måndagen den 21/10 kl 18:00 på Odenvallen.  

 

§9  Ordförande tackade för visat intresse och mötet avslutades. 

 

 

 

 

 

 Johan Lundström     Marko Hiltunen 

 Ordförande      Sekreterare 


